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Bestyrelsesmøde 14. juni kl. 19.00  
Sted : Agten For Tværs, Hejlsminde 
 

Til stede: 
Formand Per Jensen (PJ) 
Kasserer: Ole Jeppesen (OJ) 
Ungdomsudvalg og kapsejllads: Brian Vittrup (BV) 

Næstformand og sekretær: Johnny Mathiesen (JM) 
Suppleant: Flemming M Larsen (FL) 
Havnemester: Carsten Bo Lauersen (CL)  

 
Afbud: Bestyrelsesmedlem: Bent Ole Jonsen (BJ), Grajmester: Thomas Munch (TM) 
 

Referent Johnny Mathiesen 
 
 

Dagsorden 
 
1. Gennemgang af sidste referat 

 

Referatet blev gennemgået, en del punkter kom på ”To Do Listen” og som kan klares i det tidlige 
efterår. Men opgaven om at få reetableret de nedsejlede afmærkninger i sejlrenden bør 
gennemføres nu. 

 
2.        Økonomi (status og fup på budget)  
 

HBL har ikke modtaget indtægter fra bomløft siden 01.10.22 grundet manglende opdatering af 
betalingsløsning. OJ har fået opdateret/genetableret betalingsløsning og HBL står til at modtage 
kr. 10940 inkl. moms. 

 
Åtd har HBL modtaget kr. 20.240 fra overnattende gæster. 
 

Indestående pt. kr. 1.150.000, men er fordelt på 2 konti t.kr 800/350, den ene med binding og 
bedre rente. 
 
2.     Køb og salg af pladser - Lejepladser for 2022 og ventelisten 

 
Der har ikke været udbudt salg af pladser siden sidste bestyrelsesmøde og der er fortsat 25 
personer på ventelisten. Pt. henvender sig dagligt 1-2 med henblik på at få én plads. 

” Svenskeren” der tidligere har henvendt sig for at leje  en plads for ca 1 måned er ankommet og 
har betalt.  
 

 
4.        Havnens status og To Do’s 
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Yderligere et tilbud er på vej vedrørende flydebroen.  
 

Der er blevet forespurgt om der i det gamle havnemesterkontor kunne laves ”slyngelstue”. Ideen 
er for så vidt god men HBL har andre opgaver der har højere prioritet. 
 
Nye afmærkningspæle er er lavet og PJ vil med TM og Torben få dem sat. Ligeledes skal der sættes 

en fortøjningspæl v plads 10, her kan evt. en 8 mtrs pæl skæres op.  
 
 

5.        Havnemesteren har ordet 
 
Der er mange rotter pt. men Kolding Kommune er på sagen og der er pt opsat 18 fælder.  

 
HBL har fået ros for toilet- og badfaciliteter der fremstår pænt og rent, OJ giver denne ros videre til 
rengøringsfirmaet/person. 

 
 
6.        Eventuelt 
 

Internet 
JBM har undersøgt muligheden for at få internet og har været i kontakt med FLID samt rådgiver 
der har etableret internet i flere havne. Et internet stillet til rådighed offentligt kræver registrering 

af bruger jf datatilsynet og som bla også skal overholde GDPR regler mv. 
Etablering at et acces-punkt ved havnemesterkontoret og som dækker i omkredsen af denne 
bygning koster ca kr 5500 og kan udvides med 2x videoovervågning som koster yderligere kr. 

12.000. Ved kameraovervågning skal vi være opmærksomme på regler for at optage i offentlige 
områder. 
Driften af internet med tilhørende brugerregistrering beløber sig årligt til ca. kr.  t 9 om året, 

hvilket udgør ca 25% af HBLs driftsoverskud. CL har observeret gennem tid en mere stabil drift af 
bommen.  
På baggrund af ovenstående besluttede en enig bestyrelse at indstille denne opgave for nu.  

 
Strøm 
OJ har i forlængelse af generalforsamlings ønske om at undersøge elpriser, skiftet til variable 
elpriser og som pt er kr 1,74pr kw som er en meget attraktiv pris.  

Vi har ikke for mange stikkontakter på broerne og en del af dem bruges af HBLs fastliggere, for at 
øge servicen får CL  lave 4  sæt Y stik som kan udleveres til gæstesejler. 
 

Havnebad 
Der har været konstruktivt møde med havnebadet hvor synspunkter blev fremlagt og at HBL 
ønsker t.kr 6 + forbrug til brug for vedligehold og drift af toilet og badfaciliteter. HBL afventer 

tilbagemelding fra havnebadet inden der aktiveres omkostninger for  at finde rør og få lavet 
stophaner for vand.   
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Danmark Dejligst 
Igen afholdes dette arrangement som også kan tiltrække sejlere. HBL er blevet spurgt om 

sponsorat som bestyrelsen er positiv stemt for i form af at stille toileter, rengøring, vand og 
strømfaciliteter til rådighed for. PJ undersøger hvem er modtager af sponsorat og hvad sker der 
med eventuelt overskud og i det hele taget få en dialog om forventninger.  
 

Diverse 

 Kolding Kommune har givet tilladelse til mobil kaffebar og SUP boards på Pplads  

 BV køber nye dækkener til jolerne (kr 800 stk) 

 Der tages stilling til (BV) tilbud om gratis ungdomssejllads hvor der evt laves en artikel  

 Ansøgning Nordeafond afklares fredag 16.06 og onsdag 21.06 

 
 
Næste bestyrelsesmøde onsdag d. 4. september kl. 19.00 i Agten for Tværs  

 


